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          Szentmise után közös ebéd  
a Bruder Klaus plébánia nagytermében. 

A menü ára (pörkölt):       

                         - felnőtteknek       10.- SFr. 

                         - gyermekeknek      5 - SFr. 

             

Szorgos asszonykezek süteményeit kérjük és hálásan köszönjük. 

 

Missziónk védőszentjének ünnepére, Egyháztanácsunk nevében, 

szeretettel hívja és várja kedves mindnyájukat: 

Varga Péter plébános    
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 Vendégünk lesz  

dr. Német László SVD, érsek 
 

2022. novembere óta magyar érseke van a szerbiai 
Belgrádi Főegyházmegyének Német László 

személyében. Sőt, ami ritka, hogy még továbbra is püspöke és vezetője a 
Nagybecskereki Egyházmegyének is. 
Eredetileg a verbita missziós szerzetes (SVD). Teológiai tanulmányait 
Lengyelországban és Rómában végezte. Teológiai professzorként működött 
Lengyelországban, Horvátországban, Ausztriában, Magyarországon. Korábban a 
Fülöp-szigeteken is működött egyetemi lelkészként.  
Sok megfontolandót olvashatunk a vele készült interjúkban:  

- Verbita missziós szerzetes vagyok. Ebből a lelkületből élek és végeztem minden 
eddigi szolgálatomat úgy, hogy az az emberek javára legyen, hogy emberek ne 
széthúzzanak, hanem konstruktívan együtt gondolkodjanak, egymást 
tiszteletben tartsák, egymást ne bántsák, függetlenül attól, hogy ki mit gondol, 
mit hisz, milyen a bőrszíne vagy a nemi identitása, és közben megtalálják Istent 
az életükben…. 

- Vannak olyan emberek, akiket a nőket és férfiakat jellemző fiziológiai valóságtól 
eltérő érzelmi vagy hormonális állapot jellemez. Ettől függetlenül, ezek az 
emberek épp úgy Isten gyermekei, mint Ön vagy én, ugyanazzal a méltósággal 
rendelkeznek, Jézus értük is meghalt és feltámadt és ezért ugyanazzal a 
tisztelettel kell őket kezelni, mint bárki mást. 

- Mindig is szerettem kikérni a nők véleményét és örvendetes, hogy jól felkészül 
teológus nők is dolgoznak az egyházban. Jól megfér itt mindenki. 

- Tisztelem és becsülöm bármely helyi egyháznak az útkeresését. .. Engedjük, hogy 
megoldásokat keressenek, ha valamit befejeznek, még mindig mondhatjuk, hogy 
ez jó, elfogadható vagy nem, és mit jelent az számunkra. 

- A család értéke mindenképpen az első helyen van. Ahol a család elveszik, ahol 
nincs meg az az emberi közösség, mely bizalmat ad vagy bizalmat ébreszt a 
gyermekekben, hogy tudjanak védő és méltó körülmények között élni és fejlődni, 
ott nagyon sok minden félresikerül. Mindenképpen nem adjuk fel, hogy 
bemutassuk a házasságot, amely a férfi és a nő kapcsolata. Nem adjuk fel, hogy 
bemutassuk a családot, amelyben gyermekeket lehet nevelni, amelyben az 
egyedül élők és idősek is tudnak menedéket találni. A családnak hihetetlenül 
nagy szerepe van minden társadalomban. Európa századokon keresztül a család 
erejéből nőtt. Szerintem meg fogja tartani értékeit. Remélem, ezért sikeresen 
fogunk harcolni a továbbiakban is. 

 


